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Írásbeli kérdés

„Hol tart a ldvhőár-csökkentés Egerben?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Kóka János gazdasági miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!

Eger város önkormányzati képviselőtestülete a napokban tárgyalt, a 2006 . évi közüzemi díjak,
így a távhőszolgáltatás árának - várható inflációt jelentősen meghaladó mértékű - emeléséről .

Ez év nyarán, 2005. június 17-én, egy kormányülést követően a gazdasági miniszter a
távhőszolgáltatás árának változásáról úgy nyilatkozott, hogy „a minisztérium egyeztetéseket
kezdeményez az önkormányzatokkal, melynek eredményeként a díjak akár 10%-kal is
csökkenhetnek."

Az örvendetes bejelentést a polgárok Egerben is nagy bizakodással fogadták . Sajnos, az egri
önkormányzat előterjesztésében a miniszter úr által kilátásba helyezett árcsökkenésnek nyoma
sem található .
Mindezek alapján tisztelettel kérdezem :

•

	

Tárgyalt-e a tárca Eger város önkormányzatával, vagy annak tisztségviselőivel?

•

	

Ha igen, akkor a távhőszolgáltató- tulajdonos önkormányzattal való tárgyalás során
hány százalékos távhődíj csökkenésre találtak lehetőséget?

•

	

Ha nem, miért nem jött létre az egyeztetés?



Kérem, hogy válaszát az Országgyűlés ülésén kívül, írásban - amennyiben lehetséges
elektronikus formában is - szíveskedjen megadni .
(Elektronikus címem : ervin.demeter(&'Parlament .hu)

Budapest, 2005 . november 28.

Tisztelettel :

Demeter rvin
országgyűlési képviselő
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